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Sr. President de CTECNO 
Amigues i amics, 
 
Permeteume que comenci amb una constatació: tots tenim les nostres limitacions, fins i tot els rectors. Per                                 
mirar de salvarles i de moure’ns per la vida, hem desenvolupat diferents estratègies d’anticipació,                           
categorització, simplificació, etcètera. Dit en paraules planeres, sovint funcionem per estereotips. I ho fem                           
perquè en part ens funciona, però també, reconeguemho, per mandra i comoditat. 
 
Així, durant molt de temps l’educació va estar circumscrita a l’etapa inicial de les persones. Un cop finalitzada la                                     
infantesa i l’adolescència, la formació semblava haverse acabat.  
 
Limitacions similars s’aplicaven al coneixement –concentrats en savis i científics— o la innovació –exclusiva de                             
ments privilegiades o de personatges singulars com el doctor Franz de Copenhaguen—. 
 
Per sort, això fa anys que no és així. En aquesta casa, la UOC, és una evidència des de la seva fundació ara                                             
farà vint anys: la formació, el coneixement i la innovació no tenen ni entenen de limitacions.  
 
 
«Avui, formació, coneixement i innovació són elements essencials per qualsevol                   
persona i col∙lectiu.»  
 
 
Diguemho d’una altra manera, qui no entengui com de fonamental és aquest trio, difícilment se’ n sortirà. 
 
Amb aquesta intenció de no limitarne l’abast, ja fa temps que la UOC facilita que es comparteixin experiències                                   
d’innovació tant internes com externes. La d’avui correspon a aquestes darreres i s’encaixa, alhora, com un acte                                 
de divulgació del Grup de Treball “Educació i Coneixement” del projecte Cicle de la Innovació Tecnològica                               
2020. 
 
El convidat i la seva ponència no podien ser més encertats: per trajectòria personal i per la institució que                                     
representa. L’ Eduard Martín és director d’Innovació i TIC de l’Ajuntament de Barcelona, i, a més, és estudiant                                   
de la UOC. 
 
Avui, però, ve a parlarnos com a responsable municipal, ja que, en aquest àmbit, la capital catalana és un clar                                       
referent. No és un elogi gratuït.  
 
 
«La mateixa Comissió Europea ha escollit Barcelona com la primera Capital Europea                       
de la Innovació per la millora de la seva gestió a través de la tecnologia.»  
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Gràcies per ser avui amb nosaltres.  
 
Moltes gràcies també al president de la fundació CTECNO, per la seva confiança en fer junts el camí del Cicle                                       
de la Innovació Tecnològica VIN VINT. Gràcies a tots vosaltres per serhi. Estic convençut que la d’avui serà                                   
una jornada ben fructífera. 
 
Moltes gràcies. 
 
 
Josep A. Planell 
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